
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 08.06.2017  
 
Stein Inge Ryssdal (H) stilte spørsmål om han var inhabil fordi han er tilsett i Bybanen Utbygging. Ryssdal 
gjekk frå under vurderinga av spørsmålet om han var inhabil. Utval for miljø og samferdsel  vedtok 
samrøystes at han var inhabil etter forvaltningslova § 6, 2. ledd.  
 
Stein Inge Ryssdal gjekk frå under behandlinga av saka. Silja Ekeland Bjørkly (H) møtte for Ryssdal. 
 
Silja Ekeland Bjørkly (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Punkt 4 vert endra til: 
Fylkestinget godkjenner at i lys av endra arbeidsoppgåver vert styresamansetjinga i Bybanen AS 
endra til eit kompetent fagstyre. Det skal framleis vere politisk representasjon med 2 
representantar. Styret som heilheit vert innstilt av fylkestinget. Taket på styremedlemer vert auka 
til 7.» 

 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av SV, A, Sp og KrF fram slikt forslag: 
 

«Utval for miljø og samferdsel tek saka til orientering og kjem tilbake til behandling i fylkesutvalet 
og fylkestinget.» 

 
Bjørkly trekte forslaget sitt. 
 
Røysting 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
Utval for miljø og samferdsel tek saka til orientering og kjem tilbake til behandling i fylkesutvalet og 
fylkestinget. 
 


